

Title (en)  
Outdoor technical wall.

Title (de)  
Im Freiem stehende technische Mauer.

Title (fr)  
Muret technique extérieur.

Publication  
**EP 0057803 A1 19820818 (FR)**

Application  
**EP 81440030 A 19811222**

Priority  
FR 8101918 A 19810128

Abstract (en)  
Outdoor technical wall serving as housing for the various supply and metering equipment of the various public utility networks, as receptacle for mail, for the waste bag and/or as frame for the connections between the public networks and the private installations. This wall comprises prefabricated modular elements (2, 3, 4, 51, 52), which can be juxtaposed and/or superposed, having a compartment (6, 7, 8, 9, 10) cooperating with a foundation (11) adapted to the variable number of modular elements (2, 3, 4, 51, 52) and in which the incoming lines of the various public utility networks and the outgoing lines of the private installations are housed. <IMAGE>

Abstract (fr)  
Muret technique extérieur servant de logement aux différents appareils d'alimentation et de comptage des différents réseaux des services publics, de réceptacle pour le courrier, pour le sac à ordures et/ou de bâti pour les liaisons entre les réseaux publics et les installations privées. Ce muret comporte des éléments modulaires préfabriqués (2, 3, 4, 51, 52) juxtaposables et/ou superposables, à une alvéole (6, 7, 8, 9, 10) coopérant avec une fondation (11) adaptée au nombre variable des éléments modulaires (2, 3, 4, 51, 52) et dans laquelle sont logés les arrivées des différents réseaux des services publics et les départs des installations privées.

IPC 1-7  
**E04H 1/12; E04C 1/39**

IPC 8 full level  
**E04H 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04H 1/1238** (2013.01)

Citation (search report)  
• [AD] FR 2237479 A5 19750207 - CROUZET ROGER [FR]  
• [AD] FR 1465489 A 19670113  
• [AD] DE 2150548 A1 19730524 - EISELT PETER, et al

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0057803 A1 19820818**; FR 2498660 A1 19820730; FR 2498660 B1 19830923

DOCDB simple family (application)  
**EP 81440030 A 19811222**; FR 8101918 A 19810128